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Referat af bestyrelsesmøde 24. august 2017, GF Søholmen 

Deltagere: 

 

 

 

 

Flemming West 

Mikal Bech From Stausholm 

John Edemann 

Rikke Louise Østergaard Reich 

Afbud: Per Hjortshøj 

Gülsen Kocak 

Referent: John Edemann 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag den 2. november 2017 kl. 19:30 hos John 

 

Dagsorden 

1. Underskrivning af dokumenter 

2. Opfølgning på aktioner fra seneste bestyrelsesmøde/generalforsamling: 

a. Kontakt kommunen angående fartbegrænsning (Mikael) 

b. Opsætning af nabohjælp skilt 

c. Skiltning af husnumre 

3. Fælles arealer 

a. Udlægning af flis 

b. Eet års gennemgang 

4. Status på etablering af legeplads 

5. Eventuelt 

6. Næste bestyrelsesmøde 
 

Mødeemner 

Nr. Emne Beslutninger, information mv. 

1.  Underskrivning af dokumenter fra 

generalforsamling 

Regnskabet for 2016 blev underskrevet af de 
tilstedeværende bestyrelsesmedlemmer 

2.  Opfølgning på aktioner Fartbegrænsning 
Kommunen er blevet kontaktet for at rykke 20km-skiltet op til 
Søholmens indkørsel. Men det kræver en skriftlig 
henvendelse fra bestyrelsen og den påtog Mikal sig at skrive. 
 
Nabohjælp skilt 
Der var ikke stemning for dette initiativ for nuværende da 
effekten ikke anses for at være stor. 
 
Skiltning af husnumre 
Bestyrelsen foreslår at sætte skilte om med lige og ulige 
numre på lygtepæle. John/Mikal undersøger muligheder og 
hvad det vil koste. 

3.  Fællesarealer Udlægning af flis 
Blev bestilt til den netop afholdte havedag og spredt ud på 
bl.a. fælleshække 
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Nr. Emne Beslutninger, information mv. 

Eet års gennemgang 
Er foretaget og bestyrelsen har modtaget en rapport fra Lind 
og Risør med hvad der bliver udbedret og hvad der vil blive 
holdt øje med (fx "lunker" i asfaltvejene) 

4.  Etablering af legeplads Status er at legeplads-udvalget afventer tilbud fra 3 
leverandører. Når en leverandør er valgt skal efterfølgende 
søges om byggetilladelse hos kommunen (kan tage op til 8 
uger). Det forventes derfor ikke at legepladsen kan etableres 
før foråret 2018. 

5.  Eventuelt Passage gennem hække og på græsplæner 

Bestyrelsen opfordrer til venligst ikke at krydse gennem 

fællehække eller bruge græsarealer som gangarealer. Benyt 

sti eller vej så at vi kan bevare et pænt fællesområde. 

6.  Næste bestyrelsesmøde Torsdag den 2. november 2017 kl. 19:30 hos John 

  

Aktioner 

Aktion Hvem Status 

Undersøg mulighed for opsætning af skilte med lige/ulige numre John/Mikal Ny 

Skriftlig henvendelse til kommunen angående fartbegrænsning Mikal Ny 

 


